
 
 
Elevrådsprotokoll 230908, Mullhyttans skola   
 
  
Närvarande: Filippa, Johannes (åk 6), Kasper, Kevin A (åk 5), Thea, Levina (åk 4), Maja, Tuva (Åk 3), 
(åk 2) Joakim, Juni (åk 1) Signe, Tyra och Sofie 
 
 
Mötet öppnas  
 
1. Vi utvärderar uppstartsveckorna för läsår 23/24. 
Skolans elever tycker att uppstartsveckorna har varit bra. Det har varit en bra start i klassrummen 
och det var bra att skolan började på en torsdag så vi startade med en kort vecka. Den gemensamma 
frukosten på skolan var uppskattad! Några klasser har gjort mycket samarbetsövningar i starten som 
till exempel ”Bäst i test”. Alla klasser har pratat om klassregler och hur de vill ha det i sina klassrum. 
Klasserna har också pratat om hur viktigt det är att må bra både i kroppen och i skolan. Glassbilen var 
toppen! 
 
5:an har samarbetat med förskoleklassen och tagit hand om nya eleverna på skolan. De har visat runt 
på skolan och umgåtts tillsammans. Det har också varit mycket uppskattat.  
 
6:an hade vikarie en av uppstartsveckorna, då Lisa var sjukskriven. Det fungerade bra och de hade en 
bra vikarie – Anna N. 6:an har fått sina datorer och de har även fått lyssna på musik på vissa lektioner 
och det har varit bra. Språkvalet och hemkunskapen har också startat bra. 
 
 
Vad kan utvecklas till uppstartsveckorna nästa år: 
 

• När vi jobbar i grupp under uppstartsveckorna önskar vissa klasser att man ska få i grupp 
med sina kompisar, för då tycker de att man jobbar bättre. 

• Vi ska fortsätta med gemensam frukost på skolan, men med mer att välja på. 
• Gå igenom reglerna mer i alla klasserna så reglerna sitter. 
• Nu har vi haft ”må – bra tema” ett tag på uppstartsveckorna, nu kanske vi kan ha något nytt 

tema till nästa läsår. Förslag: lästema, tekniktema eller ett engelskatema. 
• Kanske korta ner uppstartsveckorna till en uppstartsvecka. 

 
 

 
2. Vad vill eleverna prioritera detta läsår? Vad behöver vi arbeta med här på skolan? 

 

Studiemiljö:  
• Klasserna vill fokusera på att ha arbetsro på lektionerna. 
• Det är viktigt att vi lyssnar på varandra och respekterar alla på skolan. 
• 6:an vill gärna lyssna på musik när de jobbar enskilt på lektionerna, för de upplever att de kan 

fokusera bättre på sitt skolarbete. 
 
Trygghet:  

• I stora huset behöver vi få bort ”springet” och lite ”små stök” i korridoren för att alla elever 
ska känna sig trygga där. Få det lugnt i övre korridoren.  



 
 

• Låta alla elever få vara med vem man vill på rasten, för just nu får inte förskoleklassen vara 
med 6:an på rasterna.  

• Alla elever ska få känna sig trygga på rasterna. 
 

Raster:  
• Eleverna upplever att fotbollsplanen är ett område som behöver prioriteras igen. Eleverna 

önskar fotbollsdomare och regler igen som vi hade förra läsåret. För att alla ska följa samma 
regler, att alla ska få vara med och att lagen ska bli något som när jämna. 

• Eleverna vill att det inte alltid ska vara fotboll på spontanidrottsplanen utan kunna ha andra 
sporter där också. 

• Eleverna vill ha möjlighet att vara inne på raster vid dåligt väder, som t ex. regn eller snö. 
• Mellanstadiet önskar att få gå till lilla lekparken på alla raster för att kunna få vara lite för sig 

själva. 
• Rastaktiviteter är bra och det ska finnas kvar, men gärna några nya lekar.  

 
Fritids:  

• Fritidssamlingen ute vid regnskyddet upplevs som lite rörig. 
• Eleverna vill inte vara ute så mycket, speciellt inte vid regn eller snö. 
• Eleverna vill att man ska få välja om man vill vara ute eller inne efter mellis. De som går hem 

runt klockan 16.00 – 16.30 hinner ofta inte att vara inne. 
• Fritids ska lyssna mer på barnen.  
• Eleverna vill gärna ha valfria aktiviteter varje dag, då många har svårt att hitta på vad man 

ska göra. De äldre eleverna önskar fler aktiviteter som är anpassade till äldre barn. 
• Eleverna tycker att det ska vara valfritt att gå till skogen. Kanske välja på att gå till skogen 

eller gå till gympasalen. Går man till skogen är det trevligt att få äta mellis där. 
 
 

 
3. Övriga frågor och önskemål:   

• Nya bollar och bollpump till Bubblan. 
• Målvaktshandskar till Bubblan. 
• 5:or och 6:or önskar att få vara med fritidsaktiviteter på spontanidrottsplatsen på 

eftermiddagarna när de har rast under ”långdagar”. Nu blir de bortskickade från 
spontanidrottsplatsen på dessa raster för de har fritidsaktiviteter då. 

• Eleverna vill ha fotbollskommitté igen. De vill också att vi börjar med domare och 
fotbollsreglerna igen. 

• 5:an önskar få byta mellan lektioner. De vill ha engelska på fredag och matte på onsdagar. 
• De äldre eleverna vill ha fler raster på långdagar.  
• 6:an vill inte ha matte på fredagar.  

 
 
 
Nästa elevråd: 13 oktober 
 
Mötet avslutas  
  
Vid datorn: Sofie 


